

**BESTYRELSESMØDE 5**  
**20. april 2016 kl. 20.00**  
**SL 31****REFERAT**

Deltagere:

Flemming (SB65), Stig (SB 123), Esben (RM 36), Ida (SB61) (ref.) og Nikolaj (RV42).

**1 Sidste møde og seneste aktiviteter - fast punkt**

Referat af møde 4 – 8 . feb 2016 blev godkendt og underskrevet.

**2 Økonomi - fast punkt (delvist lukket)**

Vores gasforbrug er i år steget, til gengæld er prisen faldet og vores udgifter lidt lavere end sidste år. Det er stadigvæk et stort ønske at alle melder deres betalinger til PBS.

**3 Foreningens udvalg - fast punkt**

Rudersdal GF: Generalforsamling den 26. april.

Trafikudvalg: Der planlægges møde i sidst i april.

**4 Foreningens områder og fællesarealer - fast punkt**

4.1: Hjemmesiden og Facebook: Hjemmesiden er blevet opdateret.

Facebookgruppen er oprettet og har pt. 22 medlemmer. Alle opfordres til aktivt at markedsføre Rudehavens Facebook gruppe og få Rudehavens medlemmer tilmeldt.

4.2: Status fra Bent, varmecentral og anlæg: Intet nyt – alt stabilt

Ved næste service på vores kedler vil vi undersøge mulighederne for at kunne udnytte varmen fra røggassen fra vores fyr.

4.3: Status fra Rolf og Ulrich, gartnere og vedligeholdelse: Gartnerne har klargjort redskaber og maskiner til sommersæsonen. Det kan konstateres at beboerne flittigt benytter foreningens trailer m.fl.

4.4: Skovloddet 31: Esben indhenter pris på 'hætte' til udluftningskanal.

4.5: Vedligeholdelsesarbejder: Der er dialog om, hvornår den næste streng af koldtandsrør skal skiftes. Planen er at prioritere området ved Rude vang 106 eftersom der har været et brud. En større entreprise påbegyndes efteråret 2016.

Esben har været i kontakt med kommunen ang. vedligeholdelsespligt af fortove og veje. Det er kommunens pligt at opretholde vedligeholdelse af kantsten, knækket fliser m.m. Esben udarbejder et brev med billedmateriale om, hvor der trænger til særlig indsats. Bestyrelsen opfordrer alle til ikke at parkere på grønne rabatter.

**5 Skovloddet 31**

Inden bestyrelsesmødet var Ida Bjørnager forbi. I fælleskab med Ida og Flemming gennemgik vi Skovloddet 31 med henblik på en opfriskning af inventar og enkelte installationer. Der er bestilt nye overskabe i køkkenet.

**6 Henvendelser fra grundejere og andre**

Der har ikke været nye henvendelser til bestyrelsen.

## 7 Eventuelt

- Hjertestarter:

Mattias havde til dagens møde undersøgt

- at kirkens nye hjertestarter var placeret i Våbenhuset som er åben fra 8-16
- en hjertestarter med skab koster kr. 15.000,- . Nikolaj kigger på, om der mulighed for at få en hjertestarter til en fordelagtig pris.

- Sommerfest:

- Lørdag den 18/6. Mattias undersøger hvad der er muligt og arrangørerne kommer med oplæg til koncept på næste møde.
- Flemming spørger Kim (entreprenør) hvad vi evt. kan gøre for at skåne græsset på fællesarealet hvis der skal tændes et bål.

- Indbrud

- Der har været et par tilfælde af indbrud. Bestyrelsen opfordrer til at alle grundejere tilmelder sig ordningen 'nabohjælp'. Man kan håbe at det har en præventiv effekt med skilte i vores område. Gå ind på [www.nabohjælp.dk](http://www.nabohjælp.dk)

Referatet er godkendt ved underskrivelse

---

Flemming Scheel

---

Stig Moerner

---

Esben Iversen

---

Ida Leisner